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אוהד סטריקובסקי והצטרפתי כסטודנט במכללה העסקית אחרי שסיימתי את , שמי
אני עובד כיבואן . לימודיי התואר הראשון על מנת להשלים ידע מקצועי בתחום עיסוקי

 .ייצוא ורכש בגופים גדולים במשק/ ובמתן ייעוץ בתחום הייבוא
והאמת שאני חייב להודות ניהול רכש בכיר , ייבוא וייצוא; סיימתי שני קורסים במכללה

  . שהופתעתי ורק לטובה
" שטח"ל מרכז בתוכו את המרצים המנוסים ביותר שלהם ניסיון רב מאוד מה"המוסד הנ

הלקחים והתובנות הועברו אליי בהרצאות המתנהלות בגובה העניים . בתחומים הנלמדים
דבר , נלמדיםעשייה וקידום הסטודנטים בתחומים ה, ובסביבה לימודית מוכוונת עסקים

  .המושפע מתוקף היותה של המכללה העסקית גוף בלתי נפרד מלשכת המסחר של ישראל
 


